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Algemene Leden Vergade-
ring (ALV) van CDA afdeling 

Purmerend geannuleerd 
 

nige tijd geleden heeft het be-
stuur de datum voor de jaar-

lijkse (voorjaars)  ALV vastgesteld 
op dinsdagavond 21 april 2020. 
Helaas is daar nu de corona crisis 
tussen gekomen, hetgeen ons 
heeft doen moeten besluiten op 
25-3-2020 om deze jaarvergade-
ring te annuleren.  
 

elukkig stonden er geen zwaar 
wegende onderwerpen op de 

 agenda, 
hetgeen 

ons besluit 
makkelijker 

maakte. 
Daarente-
gen wordt 
in de ALV  

altijd het voorgaande jaar statutair 
afgesloten met verantwoording aan 
de leden, waarmee (na goedkeuring 
door de ALV) het verenigingsjaar 
2019 wordt afgesloten. Die formele 
afsluiting van 2019 zal dus op een 
later tijdstip moeten plaatsvinden. 
Over het hoe en wanneer gaat het 
bestuur een oplossing zoeken. 
 

et vaste agenda punt: Verslag van 
de vorige vergadering door Jaap 

Veenstra (dat was 22 oktober 2019) is 
begin januari naar de leden toege-
stuurd, omdat daarin een goed beeld 
gegeven werd van de stand van zaken 
op 22 oktober over de fusie Purme-
rend-Beemster. Mocht u daarover vra-
gen hebben of opmerkingen willen 
maken, dan kunt u dat richten aan de 
secretaris. Indien daarover geen vra-
gen zijn, beschouwen wij het verslag 
van 22 oktober 2019 als goedgekeurd.   
 

 

 
et agenda punt: Jaarverslag 
2019 van het bestuur door de 

secretaris vindt u elders in deze leden 
informatie. Ook daarover kunt u 
eventueel vragen stellen aan de se-
cretaris. 
 

el mist u nu helaas de geplande 
laatste politieke updates van 

onze wethouder Eveline Tijmstra en 
van de CDA fractie voorzitter Pascal 
Verkroost, die al op de concept agen-
da van 21 april stonden.  
Ook een update over de stand van 
zaken van de fusie, door Johri van 
Gastelen zou een agenda punt ge-
weest zijn. 
 

ls extra punt stond een presenta-
tie over de historie van Purme-

rend op de agenda, gegeven door de 
aftredend voorzitter van de VHP*, 
Mevrouw Tineke Abercrombie. Deze 
lezing hopen we te kunnen door-
schuiven naar een volgende ALV. 
 

e jaarrekening 2019 zal, zodra 
de corona situatie dat toestaat, 

ter controle voorgelegd worden aan 
de kascontrole commissie (George 
van der 
Laan en 
Jaap Veen-
stra). Hoe 
het bestuur 
met de uit-
slag van het 
rapport van 
de controle 
commissie 
om zal gaan 
(décharge:  
ga ik even van uit!), is ook nog even 
een puzzeltje om dat statutair-
technisch op te lossen. 
 

Namens het bestuur, 
Jan Dorrepaal (penningmeester) 

 

* Vereniging Historisch Purmerend 
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Jan Dorrepaal  
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Jaarverslag 2019 
van het bestuur 

 

Ledenbestand 
hr. W.J. Cornelissen is in 
maart 2019 overleden. 

Op 31 augustus is de heer Wim 
Jonk overleden. 
Het lidmaatschap van de heer 
W. Terra is per 1 januari opge-
zegd en dat van de heer C. 
Broers per 9 december.  
Dhr. Chris Jansen en mevrouw 
Tineke Abercrombie hebben 
zich als nieuw lid aangemeld. 
CDA Purmerend heeft per 31 
december 2019 65 leden. 
 

Het bestuur 
et bestuur heeft tien keer 
vergaderd.  

Er is een gesprek gevoerd tus-
sen de voorzitter van het be-
stuur en de wethouder.   
Bestuur en fractieleden hebben 
vlak voor Pasen en vlak voor de 
Kerstdagen paaseitjes, respectie-
velijk kerstchocolaatjes uitgedeeld 
op de stations en in de stad.  
 

Fractieoverleg 
én lid van het bestuur neemt 
indien er een fractieoverleg 

is, deel aan dit overleg. De frac-
tie heeft 32 keer vergaderd. 
 

Gemeenteraadsvergadering 
et streven is dat één bestuurs-
lid aanwezig is bij de gemeen-

teraadsvergadering die een keer 
per maand wordt gehouden. 
 

Beemsteroverleg 
et Beemsteroverleg be-
staat uit vertegenwoordi-

gers van de CDA-besturen, 
fracties en CDA-wethouders van 
de gemeenten rondom Purme-
rend. Bij dit overleg is Jan 
Schuuring als bestuursvoorzit-
ter aanwezig en zo mogelijk is 

 ook een 
fractielid 
van CDA 

Purmerend 
aanwezig. 

In 2019 
heeft er 

twee keer 
een overleg 

plaats- 
gevonden en tweekeer een 
werkbezoek, t.w. aan de Stads-
verwarming/bio warmte centra-
le en een bezoek aan familiebe-
drijf Conijn.   

Overige bijeenkomsten 
p 9 november hebben enkele 
bestuursleden, fractieleden 

en de wethouder een CDA Con-
gres in de Fabrique in Maarssen 
bijgewoond en op 23 november 
hebben Jan Schuuring en Sjoeky 
een CDA-ALV van Noord-Holland 
in Heiloo bijgewoond. 
 

Openbare Vergadering 
n 2019 heeft er geen Openbare 
Discussieavond plaats gevon-

den. Er zijn geen financiële midde-
len om deze avond te organiseren. 
 

ALV  
eze vond plaats op 1 april 
2019 en op 22 oktober 

2019 in de Oostenveldzaal van 
de Taborkerk. 
De presentatie na de pauze op 
1 april werd gedaan door Kar-
sten Klein die op de CDA lijst, 
nr. 3 van de Europese Verkie-
zingen stond. 
Op de ALV van 22 oktober was 
er geen spreker. De avond 
stond in het teken van de a.s. 
fusie tussen Purmerend en de 
Beemster. 
Bestuurslid Johri van Gastelen 
hield een presentatie over de 
ontwikkelingen omtrent de fusie. 
Hans Huijbers deed een introduc-
tie van het fusieproces. Hij is 

woonachtig te Nibbixwoud en 
voorzitter van de Westfriese Be-
drijvengroep, hij heeft een ruime 
ervaring als CDA-lid en is betrok-
ken geweest bij eerdere fusies. 
De aanwezige leden gaan ak-
koord met het te benoemen fu-
siebestuur waar in zitting nemen: 
Hans Huijbers als voorzitter, 
Johri van Gastelen vanuit het 
bestuur, Gerard Hoving als lid, 
en uit de Beemster de heren 
Koos Buis en Ferry Pankras.   
 

Ledenwerving 
r zijn hiervoor geen acties 
opgezet.  

Een aantal mensen blijven geïn-
teresseerd in het CDA en ont-
vangen de Nieuwsbrief maar zijn 
vooralsnog geen lid geworden. 
 

Sjoeky Brak, secretaris 
 
 

Fusie Beemster-Purmerend 
 

raag had ik u tijdens de 
ALV geïnformeerd over 

de recente activiteiten van 
het fusiebestuur, maar van- 

wege de 
corona-

crisis heb-
ben we de 

ALV helaas 
moeten 

annuleren. 
Zie hier-
over ook 

het bericht van de heer Jan 
Dorrepaal op pagina 1.  
Vanwege diezelfde crisis zijn we 
ook genoodzaakt geweest de fu-
sie-activiteiten zélf op een laag 
pitje te zetten. Desondanks wil 
ik u informeren over de stand 
van zaken.  
 

Op 12 februari hebben wij een 
bijeenkomst belegd tussen de 
fractievoorzitters en wethouders 
van zowel Beemster als Purme-
rend en het fusiebestuur. Het 
doel daarvan was om vanuit het 
politieke deel van onze partij te 
horen wat men als belangrijke 
verkiezingsthema’s beschouwd 
voor de komende gemeente-
raadsverkiezingen. Het was een 

vruchtbare avond en ik zal kort 
enkele thema’s de revue laten 
passeren.  
 

en belangrijk thema is hoe 
we de agrarische sector 

kunnen binden aan het CDA. 
Als we daar stemmen willen 
trekken is het zaak om iemand 
op de kieslijst te hebben met 
deskundigheid én statuur in de 
sector. Het lijkt onwaarschijnlijk 
dat we zo’n persoon in Purme-
rend vinden – die zal toch uit de 
Beemster moeten komen.  
 

Verder is de Beemster bezorgd 
welke uitwerking de enorme 
vraag naar nieuwbouwwoningen 
in Purmerend gaat hebben op 
het Werelderfgoed. In de 
Beemster wil men bouwen in 
schaal met bestaande omge-
ving. Tegelijkertijd heeft Pur-
merend meer ruimte nodig om 
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Sjoeky Brak  

Johri van Gastelen  
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op voldoende schaal te kunnen 
bouwen. Dit vraagstuk gaat 
zeker een rol spelen in de ver-
kiezingen. 
 

Daarnaast is vanuit Purmerend 
de duurzaamheidsopgave erg 
belangrijk. Hierbij gaat het 
over de energietransitie naar 
duurzame energie en de rol die 
de stadsverwarming daarin kan 
spelen, maar ook bijvoorbeeld 
over klimaatadaptatie – hoe 
gaan we om met regenbuien 
die in intensiteit alsmaar toe-
nemen?  
 

ot slot is gesproken over de 
bezetting van de kieslijst. 

Enerzijds moet bekeken worden 
welke van de zittende fractie- en 
commissieleden nog door willen 
gaan, anderzijds moeten we op 
zoek naar nieuwe mensen.  
 

et was de bedoeling om in 
mei en juni in verschillende 

dorpskernen van de Beemster én 
in Purmerend bijeenkomsten te 
organiseren. Niet alleen om in-
formatie ‘op te halen’, zodat we 
leren wat er speelt in de samen-
leving, maar ook om het CDA – 
en de huidige fractie- en com-
missieleden – zichtbaar te ma-
ken. Of deze bijeenkomsten op 
die momenten doorgang kunnen 
vinden is nu zeer de vraag.  
 

ls fusiebestuur wilden we 
ook een bijeenkomst orga-

niseren met de penningmees-
ters van zowel Beemster als 
Purmerend. Dit om elkaar in-
zicht te geven in de wederzijdse 
financiële situatie en vooruit te 
kijken hoe we de financiën van 
beide partijen op termijn in 
elkaar kunnen schuiven.  
 

 
 

Het gemeentehuis van Middenbeemster 
 

Helaas heeft deze bijeenkomst 
vanwege de corona-crisis geen 
doorgang kunnen vinden. Het is 
op dit moment nog niet duide-
lijk wanneer dat wel lukt.  

Al met al zijn de eerste stappen 
gezet. Helaas kunnen we op dit 
moment niet echt doorpakken. 
Ik houd u op de hoogte.  
 

Johri van Gastelen 
 
Purmerends Museum 

waardevol voor de stad 
 

p 19 januari vond de 
nieuwjaarsreceptie van 

het Purmerends Museum 
plaats. Lees hier de speech 
die ik hield over het belang 
van cultuur. 
Purmerend heeft een rijk cultu-
reel aanbod. Iets waar we trots 
op mogen zijn. We hebben een 
uitgebreid aanbod op het ge-
bied van kunst en historie hier 
in het Purmerends Museum, 
maar ook de vereniging histo-
risch Purmerend. We hebben 
het theater, films, uiteenlopen-
de concerten in P3 en Reuring 
als bekend cultureel festival. 
Daarnaast biedt Purmerend ook 
veel mogelijkheden om zelf 
actief met kunst en cultuur be-
zig te zijn in onder andere het 
NKT, Cultuurhuis Wherelant en 
Muziekschool Waterland. En 
vergeet niet alle amateurkunst-
verenigingen die in Purmerend 
actief zijn.  
 

Waarde van cultuur 
aker heb ik gesproken over 
de waarde van cultuur. 

Naast de intrinsieke waarde, 
heeft cultuur ook een belangrij-
ke maatschappelijke functie. 
Cultuur is misschien niet het 
antwoord op alle complexe pro-
blemen in de wereld. Maar het 
doet iets met ons, in positieve 
zin. Cultuur prikkelt, inspireert, 
creëert ruimte voor verbeel-
ding, vormt identiteit, geeft 
kleur aan het leven en geeft 
ons hoop. Cultuur is waardevol 
omdat het kan aanzetten tot 
nadenken en reflectie. Maar het 
kan ook zorgen voor ontspan-
ning en plezier. Cultuur creëert 
verbinding met elkaar en ver-
groot de gemeenschapszin.  
 

Iedere culturele instelling heeft 
zijn eigen waarde. Het Purme-
rends Museum draagt bij aan 
de identiteit van onze stad en 
omgeving door kennis over te 
dragen over de (cultuur)historie 

van Purmerend. Het vertelt ons 
het verhaal van ons gebied en 
leert ons lessen over wie wij 
zijn. Een museum dat jaarlijks 
duizenden bezoekers trekt en 
waar veel vrijwilligers actief 
zijn. Vrijwilligers die vol passie 
vertellen over het museum en 
over de stad, als echte ambas-
sadeurs.  
 

 
 

Het Purmerends Museum 
 

aast de waarde van iedere 
individuele culturele organi-

satie vormt de grote diversiteit in 
het cultuuraanbod in Purmerend 
een meerwaarde voor de hele 
stad. Afgelopen jaren heb ik ge-
zien dat de samenwerking tussen 
culture organisaties sterker 
wordt en dat vind ik een hele 
goede ontwikkeling. Op het on-
derwerp samenwerking wil ik wat 
dieper ingaan.  
 

Cultuurparade 
fgelopen jaar was een mooi 
cultureel jaar. Het is mooi 

om te zien hoe bestaande eve-
nementen meegroeien met de 
stad en op die manier ook 
nieuwe mensen proberen te 
trekken en een groter bereik 
krijgen. Een goed voorbeeld 
hiervan is de cultuurparade, 
gezamenlijk georganiseerd door 
verschillende culturele instellin-
gen. Waar de culturele UITdag 
vroeger nog op een paar loca-
ties in de binnenstad plaats-
vond, was de cultuurparade (de 
aftrap van het culturele sei-
zoen) afgelopen september op 
acht locaties met meer dan 100 
optredens voor iedereen te be-
zoeken. Alleen gezamenlijk kan 
je zoiets realiseren. Het maakt 
de stad meer leefbaar en het 
brengt mensen samen.  
 

75 jaar vrijheid 
ok op thema vindt verdere 
samenwerking plaats. Cul-

tuur zet mensen ook aan tot 
reflectie. In dit geval, in 2020, 
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tot nadenken over oorlog, leven 
en vrijheid. Het eerste wat ik 
als wethouder gedaan heb op 1 
januari is het winnende gedicht 
‘De vrijheid vieren’ onthullen 
van de dichterskring Waterland 
in de Zuidersteeg tegenover het 
Leesteken. En op 22 januari 
vindt in het Purmerends Muse-
um de onthulling plaats van het 
monument Levenslicht. Van het 
nationale kunstwerk van Daan 
Roosengaarde zijn dan ook in 
Purmerend stenen te zien. Het 
komende jaar zullen veel activi-
teiten in de stad plaatsvinden in 
het kader van de viering van 75 
jaar vrijheid. Ook veel culturele 
partijen hebben speciale optre-
dens, voorstellingen en pro-
jecten waarin het thema ‘vrij-
heid’ centraal staat. Want kunst 
en cultuur leent zich bij uitstek 
om moeilijke en gevoelige on-
derwerpen bespreekbaar en 
beleefbaar te maken. Voor ie-
dereen, ongeacht je afkomst en 
achtergrond.  
 

VVV en Museum  
et gat in de muur, de ope-
ning tussen VVV en muse-

um, is er eindelijk, en vormt 
letterlijk en figuurlijk een ope-
ning tot samenwerken. Cultuur 
maakt een stad aantrekkelijk. 
Niet alleen voor de inwoners, 
maar ook voor bezoekers. Dat 
dit belangrijk is, blijkt uit de 
ontwikkeling van de VVV/ mu-
seumwinkel die aan het Purme-
rends Museum is gekoppeld. 
Purmerend zet meer in op toe-
risme en deze plek neemt daar-
bij een belangrijke rol in. 2019 
was het eerste volledige jaar 
waarin de VVV/museumwinkel 
was geopend.  
 

 
 

VVV/museumwinkel in de Peperstraat 
 

Veel enthousiaste en betrokken 
vrijwilligers. Nieuwe producten 
en ideeën om de cultuurhistorie 
breed onder de aandacht te 
brengen.  
 

Het museum heeft afgelopen 
jaar enorm hard aan de weg 
getimmerd en met resultaat! 
2019 was een jaar met een 
recordaantal bezoekers van 
meer dan 11.000 mensen. Een 
prestatie om trots op te zijn.  
 

 
 

Eveline Tijmstra en Moncef Beekhof 
directeur van het museum 

 

Tot slot 
k hoop dat onze inwoners, 
toekomstige inwoners en toe-

risten nog lang kunnen genieten 
van de wisselende collecties van 
dit museum. Dat het een plaats 
blijft waar mensen samen komen 
en waar het interessant is voor 
alle leeftijden. Ik heb daar het 
volste vertrouwen in. 
Iedereen die zich ingezet heeft 
voor het museum en het cultu-
rele aanbod in Purmerend wil ik 
daarvoor danken. Ik wens ie-
dereen een inspirerend en am-
bitieus nieuw cultureel jaar toe! 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Op bezoek bij huurders-

vereniging Apollo 
 

e wijk Wheermolen kent 
veel bewonersgroepen. 

Dit zijn groepen bewoners 
die zich actief inzetten voor 
de verbinding en de leef-
baarheid in de wijk. Als 
wijkwethouder van Wheer-
molen ga ik langs bij deze 
mensen. Dit keer maak ik 
kennis met de huurdersver-
eniging van Apollo.  
 

Eigen initiatief  
e appartementen in het 
complex Apollo zijn parti-

culiere huurwoningen. Bewo-
ners van dit gebouw hebben 
zelf het initiatief genomen om 
een huurdersvereniging op te 
richten. Dat stelt bewoners be-
ter in staat om in overleg te 
gaan met de verhuurder, ge-
meente en om samen dingen te 
kunnen ondernemen.  
 

Lid worden kan voor een be-
scheiden bedrag. Hiervan worden 
momenten georganiseerd waar-
op bewoners elkaar kunnen ont-
moeten. Bijvoorbeeld een nieuw-
jaarsbijeenkomst met oliebollen 
en een drankje.  
 

e huurdersvereniging wil 
graag op de hoogte blijven 

als er nieuwe bewoners in het 
complex komen wonen. Zij ge-
ven aan dat ze wel last hebben 
van de AVG. Vanwege deze 
relatief nieuwe privacywetge-
ving mogen de namen van 
nieuwe bewoners niet doorge-
geven worden. De verhuurder 
mag wel het huisnummer door-
geven als iemand daar nieuw is 
komen wonen. Op deze manier 
kunnen nieuwe bewoners 
schriftelijk geïnformeerd wor-
den over het bestaan van de 
huurderscommissie en worden 
ze geattendeerd op de moge-
lijkheid om lid te worden. De 
leden worden gedurende het 
jaar geïnformeerd met nieuws-
brieven en tijdens de ALV (Al-
gemene Leden Vergadering).  
 

 
 

Bestuur huurdersvereniging Apollo 
 

Langzaamaan iets minder 
doorstroom  

e redenen dat mensen in 
het Apollo complex komen 

wonen verschillen. Sommigen 
komen uit een koophuis en wil-
de graag gelijkvloers wonen. In 
het begin was er aardig wat 
verloop in de flat. Er waren 
relatief veel woningen verhuurd 
aan jongeren of huurders die de 
woning als overbrugging ge-
bruikte. Bijvoorbeeld mensen 
die een woning gekocht hadden 
en wachtten op de oplevering. 
Inmiddels zie je dat dit aan het 
veranderen is en komen men-
sen hier gericht wonen voor de 
langere termijn. 
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Praktische vragen 
n een nieuwbouwflat loop je 
in het begin tegen een aantal 

praktische vragen aan. Het is 
niet altijd duidelijk waar de 
verhuurder over gaat en waar-
voor je bij de gemeente moet 
zijn. Dat maakt het voor bewo-
ners lastig om een vraag aan de 
juiste partij te stellen. Bijvoor-
beeld met vragen over de 
groenstrook, afval scheiden en 
het hondenbeleid in de wijk. 
Maar ook de uitstapmogelijkhe-
den voor een aantal parkeerplek-
ken achter de flat en onrechtma-
tig parkeren tussen de flats wat 
voor gevaarlijke situaties zorgt. 
De wijkmanager is voor bewo-
ners het eerste aanspreekpunt 
bij de gemeente en gaat met de 
gestelde vragen aan de slag of 
kan bewoners doorverwijzen 
naar de juiste personen. Kortom, 
een mooie kennismaking met 
actieve bewoners.  
 

Eveline Tijmstra 
 

Ontwerp bekend voor par-
keergarage bij het stadhuis 
 

p vrijdag 24 januari 
2020 heeft wethouder 

Eveline Tijmstra het plan 
gepresenteerd voor een 
nieuwe parkeergarage in de 
binnenstad. De garage komt 
voor het stadhuis, wordt 
geheel ondergronds en biedt 
straks plek aan 320 auto's 
over drie verdiepingen. 
 

 
 

Impressie van de ondergrondse  
parkeergarage voor het stadhuis 

 

Vorig jaar heeft de gemeente-
raad opdracht gegeven tot uit-
werking van een plan voor een 
halfverdiepte garage voor 250 
auto's op de plek voor het stad-
huis waar nu de vijver ligt. Er 
ligt nu een ontwerp met nog 
meer plekken en geheel onder-
gronds. Met de komst van deze 
garage worden parkeerplekken 
gecompenseerd die verdwijnen 

uit de binnenstad als gevolg 
van bouwprojecten in de stad.  
 

 
 

Dit voorstel legt het college 
voor aan de gemeenteraad. 
Gezien de grote hoeveelheid 
ontwikkelingen in Purmerend en 
de ambitie om een hoge kwali-
teit van de openbare ruimte te 
behouden en de binnenstad 
autoluw te maken, vindt het 
college dit de juiste variant. 
Er is goed gekeken naar de inpas-
sing van de garage in het gebied. 
In het ontwerp staan de auto's uit 
het zicht en is op straatniveau 
ruimte voor water en groen. Ge-
keken is naar mogelijkheden voor 
een parkachtige omgeving. Bij-
gaande beelden zijn een impres-
sie van hoe het eruit kan komen 
te zien, maar zijn nog geen defini-
tieve invulling. 
 

Kwaliteit toevoegen 
ethouder Tijmstra is blij 
met het ontwerp: 'Op veel 

plekken in en rond de binnen-
stad bouwen we de komende 
jaren woningen en dat is hard 
nodig. Door hier ondergronds 
een ruime hoeveelheid parkeer-
plaatsen te realiseren, zorgen 
we voor voldoende parkeer-
ruimte voor bezoekers aan de 
binnenstad en voegen we kwali-
teit toe aan de openbare ruim-
te. Zo wordt de stad steeds 
mooier. Voor de ondergrondse 
parkeergarage en de inrichting 
van het plein erboven wordt 
aan de raad een krediet van 
17,1 miljoen euro gevraagd. 
 

Maatregelenpakket 
e parkeergarage maakt 
deel uit van een totaalpak-

ket aan maatregelen om ervoor 
te zorgen dat de binnenstad 
bereikbaar blijft. Deze maatre-
gelen zijn vorig jaar door de 
gemeenteraad vastgelegd. Alle 
maatregelen zijn te vinden op: 
www.purmerend.nl/bereikbarestad 
 

Auteur: Gemeente Purmerend 

Genoeg te doen in  
seniorencomplex  

De Botterhoek 
 

e wijk Wheermolen kent 
veel bewonersgroepen. 

Dit zijn groepen bewoners 
die zich actief inzetten voor 
de onderlinge verbonden-
heid en de leefbaarheid in 
de wijk. Als wijkwethouder 
van Wheermolen ga ik graag 
langs bij deze bewoners-
groepen. Dit keer maak ik 
kennis met de bewoners-
commissie van de Botter-
hoek in de Botterstraat. 
 

e Botterhoek is een senio-
rencomplex van woning-

bouwcorporatie Wooncompagnie. 
Er zijn 77 woningen en de gemid-
delde leeftijd van de bewoners is 
in de 80. In de flat is een bewo-
nerscommissie actief van 3 per-
sonen en een activiteitencommis-
sie bestaande uit 5 personen.  
 

e bewonerscommissie houdt 
zich bezig met kleine prakti-

sche zaken en vormt de schakel 
tussen de bewoners en Woon-
compagnie. Over zaken die spe-
len in het complex, maar ook 
rondom in de buitenruimte. De 
activiteitencommissie zorgt voor 
veel momenten om samen iets te 
doen. In de eigen activiteiten-
ruimte worden wekelijkse en 
maandelijkse vaste activiteiten 
georganiseerd zoals sjoelen, kla-
verjassen en bingo. Maar ook 
activiteiten om gezamenlijk te 
eten, zoals de stampottenmid-
dag. De activiteitencommissie 
zorgt zelf voor inkomsten om 
alles te kunnen organiseren. Met 
de baropbrengst en de jaarlijkse 
rommelmarkt wordt hiervoor 
geld ingezameld. Eén keer per 
maand komt de ‘Botterpraat’ uit, 
een krantje waar alle activiteiten 
van de maand worden aange-
kondigd. Ook dit krantje wordt 
volledig door bewoners gemaakt.  
 

 
 

Seniorencomplex De Botterhoek 
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In mei dit jaar bestaat De Bot-
terhoek 25 jaar. 
 

Mensen wonen hier met plezier 
en kennen elkaar goed. Ik ben 
onder de indruk van wat er in 
het complex allemaal gedaan 
wordt. Wat een leuke en actieve 
mensen. 

Eveline Tijmstra 
 
Als ster op het doek  
 

ens in de twee jaar orga-
niseert het Kunstcafé, 

onderdeel van de Stichting 
Kunst- & Crearoute Purme-
rend, met veel plezier een 
mooie wedstrijd voor haar 
deelnemende kunstenaars. 
Onder de titel 'Sterren op het 
doek' tekenen of schilderen de 
deelnemers een lokale ‘ster’. 
Ik was zeer vereerd dat ik als 
wethouder Kunst en Cultuur 
gevraagd werd om dit jaar de 
‘ster op het doek’ te zijn.  
Op 16 november liep ik de 
Purmaryn binnen om voor het 
eerst in mijn leven model te 
zitten. Wat een ervaring! Ik ben 
nog nooit zo goed van alle kan-
ten bekeken. De kunstenaars 
kregen twee keer drie kwartier 
de tijd om schetsen te maken 
en iedere vorm van mijn neus, 
oren, wenkbrauwen en glimlach 
in zich op te nemen. Verdere 
uitwerking gebeurde in de we-
ken die volgden.  
 

 
 

Eveline Tijmstra en prijswinnaar Marcus 
 

egin dit jaar werden alle 
schilderijen tentoongesteld 

in theater de Purmaryn. De 
bezoekers van het theater kon-
den stemmen welke kunstenaar 
het er het beste vanaf had ge-
bracht. Ik werd verrast door 
alle werken die er hingen. Bij-
zonder mooi gemaakt allemaal. 
Het is best vreemd om jezelf op 

zo veel verschillende manieren en 
zo veel keer aan de muur te zien 
hangen. In ieder schilderij zie ik 
iets terug van mijzelf. Van mijn 
uiterlijke kenmerken of van een 
bepaalde gezichtsuitdrukking.  
 

aterdag 8 februari was de 
prijsuitreiking en mocht ik 

als ‘ster’ mijn keuze maken 
voor het winnende schilderij. 
Twee schilderijen sprongen er 
voor mij uit. Beide wat mij be-
treft een winnaar. Zelden heb ik 
zo’n moeilijke keuze moeten 
maken. Uiteindelijk ging mijn 
keuze naar het schilderij van 
Marcus. Ik hou van kleur en het 
past bij hoe ik op dit moment in 
het leven sta. Ik was vereerd 
dat ik het winnende schilderij 
mee naar huis mocht nemen. 
Het krijgt een mooie plek. Ge-
lukkig viel het andere schilderij 
ook in de prijzen. Nienke van 
Zwol won met haar schilderij de 
publieksprijs.  
 

et was een groot succes. Ik 
ben er trots op dat we deze 

culturele activiteiten hebben in 
de stad. Activiteiten die mensen 
samenbrengen, die ruimte cre-
eren tot verbeelding, aanzetten 
tot nadenken en reflectie en 
zorgen voor ontspanning. Dat is 
voor mij de waarde van cultuur. 
Grote instelling of kleinere initia-
tieven. Beide even waardevol. 
 

Meer weten over de kunst- en 
crearoute Purmerend,  
kijk dan op twitter @kunstencrea, 
facebook @Kunst en Crearoute 
Purmerend of op de website 
www.kunstencrearoute.nl 
 

Eveline Tijmstra 
 
Klein team zorgt voor 
de omgeving van de 
flat ‘Het Achterhuis’ 

 

e wijk Wheermolen kent 
veel bewonersgroepen. Dit 

zijn groepen bewoners die zich 
actief inzetten voor de onderlin-
ge verbondenheid en de leef-
baarheid in de wijk. Als wijk-
wethouder van Wheermolen ga 
ik graag langs bij deze bewo-
nersgroepen. Dit keer maak ik 
kennis met het flatteam van de 
flat ‘Het Achterhuis’, gelegen aan 
de Anne Franklaan.  
 

e flat bestaat uit 80 huur-
woningen en kent een grote 

diversiteit aan bewoners. In de 
flat is veel verloop, maar de vas-
te bewoners kennen elkaar goed.  
 

 
 

Eveline met lid van het flatteam 
 

Inmiddels bestaat het flatteam 
nog uit twee actieve bewoners. 
Vroeger was het flatteam groter 
en werden er ook activiteiten 
georganiseerd. De laatste jaren 
is het lastig om nieuwe mensen 
te vinden en richt het flatteam 
zich op het schoon en netjes 
houden van de omgeving rond-
om de flat. Het contact met de 
woningbouwcorporatie en huur-
dersvereniging Interwhere is 
goed. Bij de afstemming van 
praktische zaken, bijvoorbeeld 
als er iets gerepareerd moet 
worden, zijn de lijnen kort en 
wordt er snel gehandeld.  
 

ijdens het gesprek wordt 
aandacht gevraagd voor 

een aantal zaken die spelen en 
waar de gemeente een rol in 
heeft. Zo staan voor de flat veel 
fietswrakken, van fietsen die 
niet meer gebruikt worden. 
Bewoners zien graag dat deze 
fietsen worden verwijderd. Ook 
zou het goed zijn om het aantal 
fietsparkeerplekken uit te brei-
den. Met name aan het einde 
van de middag als mensen 
thuiskomen staat het overvol. 
Verder vragen ze aandacht voor 
de bestrating en een aantal 
bomen rond de flat.  
 

n het gesprek worden er 
zorgen geuit dat brancards 

tegenwoordig niet meer in de 
lift passen. Dit is iets dat de 
gemeente niet op kan lossen, 
maar opgepakt moet worden 
door de eigenaar van het ge-
bouw. Wel kan de gemeente 
ervoor zorgen dat de juiste par-
tijen elkaar weten te vinden.  
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Ik vind het bewonderingswaar-
dig dat dit team van twee men-
sen ervoor zorgt dat de omge-
ving van de flat er netjes uitziet. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Appartementen op 
PostNL-locatie een 

stap dichterbij 
 

p 11 februari 2020 te-
kende ik namens het col-

lege en Andre Snippe namens 
ontwikkelcombinatie Snippe/ 
ABB Bouwgroep de aanvul-
lende documenten voor de 
bouw van appartementen op 
de locatie van PostNL aan de 
Gedempte Where (137 koop-
woningen). Daarmee is de 
ontwikkeling van deze locatie 
in de binnenstad weer een 
stap dichterbij.  
 

e start van het nieuwe col-
lege was ook de start van 

een nieuw proces voor de ontwik-
keling van deze locatie in de bin-
nenstad, waar ik als portefeuille-
houder voor verantwoordelijk ben. 
De eerste mijlpaal vierde we, pre-
cies na een jaar, met het presen-
teren van de nieuwe plannen aan 
de stad. De architectuur waarvoor 
is gekozen, voegt waarde toe en 
sluit goed aan bij de uitstraling van 
de historische binnenstad. Geen 
hoogbouw en passend bij de om-
geving. Doordat de eerdere plan-
nen van hoogbouw terug zijn ge-
bracht naar een bouwhoogte van 
5/6 lagen oplopend tot 8 lagen 
worden er minder woningen ge-
realiseerd. Daarom worden er ook 
nog 89 sociale huurwoningen en 
61 doorstroomwoningen gereali-
seerd in Kop West.  
 

 
 

V.l.n.r.: wethouder Eveline Tijmstra, 
projectontwikkelaar André Snippe, 
directeur ABB Bouwgroep Martin 
Visser en wethouder Thijs Kroese. 
 

Met deze overeenkomsten wor-
den er in totaal 287 woningen 

toegevoegd aan de stad. Dat de 
nieuwe plannen goed ontvan-
gen zijn in de stad bleek uit de 
drukbezochte informatiebijeen-
komst die we vorig jaar organi-
seerden voor inwoners om de 
plannen toe te lichten en het 
feit dat de gemeenteraad una-
niem instemde met de nieuwe 
plannen en uitgangspunten. 
 

e afgelopen 1,5 jaar is er 
door alle betrokkenen heel 

veel werk verzet. Daar wil ik 
iedereen voor bedanken. De 
gezamenlijke inspanningen heb-
ben geresulteerd in een mooi 
nieuw ontwerp voor deze locatie 
in de binnenstad. De afspraken 
hierover zijn nu vastgelegd in 
een Anterieure Overeenkomst, 
en daar ben ik trots op. Op naar 
een volgende fase, een nieuw 
bestemmingplan en de start van 
de bouw. 
 

Eveline Tijmstra 
 

Eerste Kamer chao-
tisch? Nee, ze zijn ge-

woon goed met hun vak 
 

at er in de Tweede Ka-
mer gebeurt en besloten 

wordt is vaak in de media. Wat 
de Eerste Kamer doet is denk 
ik minder bekend.  
De Eerste Kamer houdt zich 
bezig met het controleren van 
beleid op hoofdlijnen. Ze kijkt 
naar de onderlinge samenhang 
en de uitvoerbaarheid van de 
verschillende wetten. Nieuws-
gierig hoe het reilen en zeilen 
daar gaat, liep ik een dag mee 
met de Eerste Kamerfractie van 
het CDA.  
 

et gebouw aan het Binnen-
hof waar vergaderd wordt 

is indrukwekkend. De geschie-
denis is er voelbaar. De dag 
begint met de fractievergade-
ring, waar de agenda van de 
plenaire vergadering van de 
Eerste Kamer wordt doorgeno-
men. Op de agenda staan aan-
vullingswetten van de Omge-
vingswet. Ik heb door de stuk-
ken gebladerd die voorlagen en 
kwam al snel tot de conclusie 
dat een juridische achtergrond 
geen overbodige luxe is. Het 
zijn hele technische stukken en 
vooral: heel veel. Verder wor-

den ze in de verschillende 
commissies voorbesproken en 
wordt er teruggeblikt en voor-
uitgekeken op het College van 
Senioren. Een mooie naam voor 
het fractievoorzittersoverleg.  
 

 
 

Vergaderzaal van de Eerste Kamer 
 

a de lunch start de plenaire 
vergadering. Bij binnen-

komst geven alle senatoren de 
aanwezige minister, voorzitter 
en griffier een hand. Mooi ge-
bruik om zo gezamenlijk te be-
ginnen. Dat duurt echter niet 
lang. Na de start verlaten de 
meesten de plenaire zaal en 
vrijwel alleen de woordvoerders 
van iedere fractie blijven zitten. 
Ik had er geen idee van dat dit 
op deze manier werkte. Een 
aantal van de vertrokken sena-
toren is te vinden in de fractie-
kamer en werkt daar verder 
met het debat aan op de ach-
tergrond op een groot scherm. 
Andere senatoren zijn te vinden 
bij de commissievergaderingen 
die gelijktijdig met het plenaire 
debat plaatsvinden. Anders dan 
bij gemeenten wordt in de 
commissies niet inhoudelijk 
over de stukken gesproken. Er 
wordt alleen bepaald op welke 
wijze de Eerste Kamer het 
wetsvoorstel wil behandelen. 
Een wetsvoorstel kan direct op 
de agenda worden gezet van de 
voltallige (plenaire) vergadering 
of het kan zijn dat er eerst nog 
een schriftelijke vragenronde 
met de Minister wenselijk is. In 
dat geval geven de leden van 
de commissie namens hun frac-
tie schriftelijk commentaar op 
het wetsvoorstel en stellen vra-
gen aan de regering. De rege-
ring reageert daar ook schrifte-
lijk op in een nota of memorie 
van antwoord, zoals dat heet.  
 

k ga met de fractieleden van 
het CDA mee naar verschil-

lende commissies. Besluiten tot 
wel of geen schriftelijk vragen-
ronde met de minister werden 
snel afgehandeld. Iets langer 
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stonden de senatoren stil bij 
een wetsvoorstel dat door de 
Tweede Kamer met een amen-
dement gewijzigd was. De 
vraag rees of het daardoor nog 
wel uitvoerbaar was. Uiteinde-
lijk werd besloten om hierover 
advies te vragen bij de Raad 
van State. De Raad van State is 
onafhankelijk adviseur van het 
parlement (Eerste en Tweede 
Kamer) over wetgeving.   
 

 
 

Eveline Tijmstra bezoekt de Eerste Kamer 
 

k heb tijdens de dag meelo-
pen veel geleerd over het 

politieke systeem en het werk 
van de Eerste Kamer. Wat ik 
het meest opvallend vond is dat 
het een organisch geheel is in al 
zijn drukte. Mensen komen en 
gaan tijdens vergaderingen die 
veelal gelijktijdig plaatsvinden, 
overal in het gebouw zitten 
mensen te werken, te bellen of 
te overleggen. Als buitenstaan-
der komt het bijna chaotisch 
over. En toch weet ik dat dit 
niet zo is. Op die manier wer-
ken kan namelijk alleen maar 
als je heel goed voorbereid 
bent. Als je weet wat je wilt 
bereiken en de taken onderling 
goed verdeelt. Als je echt er-
gens goed in bent, komt het 
werk over alsof het allemaal 
heel makkelijk is. En zo heb ik 
ook de dag meedraaien erva-
ren, waarmee ik een compli-
ment maak naar alle Eerste 
Kamerleden.  
 

Eveline Tijmstra 
 
Aanleg parkeerplekken 

Stationsweg 
 

urmerend ontwikkelt zich 
op dit moment in een heel 

hoog tempo. De vraag naar 
woningen is enorm en hier 
zetten we ook volop op in. 
Meer woningen betekent ook 
dat je anders om moet gaan 
met mobiliteit.  

Het is ook niet voor niets dat de 
gemeenteraad in 2018 hierop 
voorgesorteerd heeft met het 
vaststellen van de mobiliteitsvi-
sie, waarin ingezet wordt op 
een goed bereikbare en autolu-
we binnenstad met meer ruimte 
voor wonen groen, fiets- en 
wandelpaden. Waar doorgaand 
verkeer naar de A7 wordt ge-
weerd en waar auto’s aan de 
randen kunnen parkeren. Deze 
visie op mobiliteit vormt de 
basis van de vele wijzigingen op 
het gebied van parkeren in en 
rond het centrum. Naast wijzi-
gingen in de tarieven op straat, 
parkeertijden, vergunning ge-
bieden en het gebruik van de 
parkeergarages komen er ook 
parkeerplekken terug. De 85 
parkeerplekken aan de Stati-
onsweg worden op dit moment 
aangelegd. Straks kan je hier 
tot 1 juli gratis parkeren, daar-
na geldt een laag dagtarief van 
€ 2,- per dag. Aan de voorkant 
van het stadhuis komt een 
nieuwe ondergrondse parkeer-
garage met ca. 320 plekken. De 
voorbereidingen voor de aanbe-
steding zijn inmiddels gestart.  
 

 
 

Aanleg parkeerterrein aan de Stationsweg  
 

Eveline Tijmstra 
 
Uitrol glasvezelnetwerk 

voor heel Purmerend  
 

ij de inwoners en on-
dernemers van Purme-

rend is steeds meer vraag 
naar en behoefte aan sneller 
internet.  
Hiervoor is een snelle verbin-
ding nodig. Dit kan gerealiseerd 
worden door de aanleg van een 
glasvezelnetwerk voor wonin-
gen, winkeliers en bedrijven in 
stedelijk gebied. Via glasvezel 
kan immers veel meer uitwisse-
ling van gegevens plaatsvinden.  

 
 

Aanleg glasvezelnetwerk voor snel internet 
 

n 2018 zijn we vanuit de 
gemeente gestart met het 

onderzoeken hoe de gemeente 
Purmerend het realiseren van 
glasvezel in de stad kan ver-
snellen c.q. kan stimuleren. 
Hierover is inmiddels een con-
creet resultaat bereikt. Daar 
ben ik trots op.  
 

PN heeft aangegeven in 
Purmerend een toekomst-

vast glasvezelnetwerk te willen 
aanleggen. Daarmee wil KPN 
zo’n 34.000 adressen voorzien 
van een glasvezelaansluiting die 
mogelijkheid biedt voor snel 
internet en andere doeleinden. 
De aanleg van glasvezel zal in 6 
deelprojecten worden gereali-
seerd (Purmer, Wheermolen, 
Overwhere, Gors, Weidevenne 
en Centrum/Zuidoost Beem-
ster) en neemt ongeveer 3 jaar 
in beslag.  
 

k ben ervan overtuigd dat de 
aanleg van een glasvezelnet 

veel voor de stad zal betekenen 
en een positief effect heeft op 
de doorontwikkeling en innova-
tie binnen diverse sectoren in 
de stad. 

 

Eveline Tijmstra 
 

Zoektocht naar 
een woonplek 

 

it het betoog van An-
nemiek Nuijens tijdens  

de commissievergadering 
van februari. 

In de commissievergadering 
van februari is het voorstel be-
sproken voor onderdak, bege-
leiding en dagbesteding voor 
mensen met complexe proble-
men. Een groep waar momen-
teel geen toereikend zorgaan-
bod voor is. Mensen die niet één 
specifieke zorgvraag hebben, 
maar complexe gecombineerde 
problemen die voorkomen uit 
psychiatrische-, verslavings- en/of 
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persoonlijkheidsproblematiek, licht 
verstandelijke beperking, forensi-
sche problematiek of een combi-
natie van stoornissen.  
 

e raad werd voorgesteld 
akkoord te gaan met: 

De inzet van de locatie Oude-
landsdijkje direct ten noorden 
van de Waterlandlaan voor reali-
satie van een voorziening voor 
mensen met multi-problematiek; 
 

Het organiseren van de omschre-
ven vorm van zorg verlenen; 
 

Het verder uitwerken van dit 
voorstel en te komen met een 
raadsvoorstel, waarin ook de 
financiële consequenties aan de 
raad worden voorgelegd. 
 

“Deze groep mensen hoeft niet 
te worden uitgevonden of bij-
eengeschraapt. Die groep be-
staat al. Ik verwijs naar de brief 
van de zorgpartijen die bij de 
stukken is toegevoegd, waarin 
wordt gepleit voor de komst 
van de Woonplek, met voor-
beelden om welke mensen dit 
gaat. Ook verwijs ik naar de 
inbreng van wooncorporaties en 
politie.” 
 

oor deze groep mensen wil 
het CDA al langer een 

voorziening realiseren zodat 
passende zorg geboden kan 
worden en overlast in de stad 
kan worden beperkt. Wens, nut 
en noodzaak komen voort uit 
de zorgplicht die we hebben 
voor alle Purmerenders en 
daarmee ook de zwakken in de 
samenleving. De beoogde Woon-
plek is een wenselijke aanvulling 
op de diverse voorzieningen die 
inmiddels in deze stad zijn ver-
wezenlijkt, maar geeft ook zor-
gen van allerlei aard bij omwo-
nenden, die ook onze aandacht 
verdienen.  
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 

Hoe vind je een oplossing voor 
een sociaal probleem in een 
 

dichtbevolkte stad en een ba-
lans tussen emotie en ratio. 
 

n dan de zoektocht naar 
een geschikte locatie en de 

gevolgen voor de bewoners in 
de omgeving. Dit zal altijd een 
worsteling blijven tussen ver-
schillende belangen. Het college 
heeft in de beantwoording op 
vragen van de VVD en in een 
memo van de wethouder aan-
gegeven met welke criteria en 
waar is gezocht naar een ge-
schikte plek. En met welke 
maatregelen men de verwachte 
overlast wil beperken. We be-
grijpen de keuze van het colle-
ge voor het Oudelandsdijkje, 
maar hebben ook begrip voor 
de onrust die over de gekozen 
locatie is ontstaan.  
 

 
 

Weerstand tegen deze locatie  
aan het Oudelandsdijkje 

 

ezien de grote weerstand 
onder omwonenden en het 

grote aantal insprekers tijdens 
de commissievergadering heb-
ben we aangegeven dat we dit 
onderwerp mee terug wilden 
nemen naar de fractie voor ver-
der beraad. 
 

ntussen heeft het college 
voor de raadsvergadering de 

locatiekeuze uit het voorstel 
gehaald. Dit was reden voor 
een aantal partijen om het 
voorstel van de agenda te halen 
om het gewijzigde voorstel 
eerst weer in de commissie te 
behandelen. Het CDA heeft 
hiermee ingestemd om over het 
voorstel in de commissie en 
raad van maart alsnog te kun-
nen bespreken en beslissen. 
Door de ontwikkelingen rondom 
het Coronavirus is dit weer ver-
traagd en zullen we moeten 
afwachten, wanneer het verga-
derschema weer normaal gaat 
verlopen. 

 

Annemiek Nuijens, raadslid 

Visie Leefbare stad 2040 
 

en belangrijk thema op 
dit moment is het bou-

wen van nieuwe woningen.  
En dat is zeer zeker terecht met 
het huidige te kort aan wonin-
gen. Wij moeten er echter voor 
waken dat, we niet uit het oog 
verliezen dat een stad niet al-
leen bestaat uit stenen.  
Om een stad leefbaar te houden 
moet er ook ruimte zijn voor 
groen. Enerzijds is dat vanuit 
een wat meer praktisch oog-
punt, zoals het beperken van 
overbelasting van ons riool tij-
dens hevige regenval of de ver-
betering van onze lucht kwali-
teit. En ook zorgt het voor ver-
koeling van de stad. Dit is ui-
teraard allemaal erg belangrijk.  
 

aar een ander aspect is 
het kunnen gebruiken en 

genieten van groen in de stad. 
De kwaliteit van de openbare 
ruimte bepaalt in grote mate 
hoe de stad beleefd wordt. Zo 
zorgt groen er voor dat we 
kunnen samen komen, zoals 
samen wandelen of picknicken 
in een park, met de hond lopen 
in het Purmerbos. Maar ook 
gewoon kinderen die spelen op 
een grasveld.  
 

aarnaast kleedt groen ook 
de stad aan. In dat opzicht 

is het misschien wel de jas van 
de stad. Neem nu alleen al qua 
uitstraling, de toog van bomen 
aan de Purmersteenweg. Of de 
wilgen aan de stadsgracht. Dit 
zijn beeld en sfeer bepalende 
elementen in onze stad. 
 

 
 

Stadsgracht in Purmerend 
 

n ons huidige drukke be-
staan wat steeds meer ge-

richt is op een digitale wereld is 
het misschien wel belangrijker 
dan ooit om inwoners te verlei-
den om met elkaar naar buiten 
te gaan en fysiek in contact te 
blijven en te bewegen. Hoewel 
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dit vanwege de huidige om-
standigheden (het Coronavirus) 
wat lastig is, gaan we van het 
positieve uit en we hopen op 
korte termijn weer van het bui-
tenleven en van ons samenko-
men te kunnen genieten. 
 

l met al moet er dus een 
goede balans zijn tussen 

stenen en groen. Wonen is niet 
alleen tussen vier muren zitten. 
Wonen is leven in je omgeving. 
Het CDA denkt dat we met het 
document ‘Visie Leefbare stad 
2020’ een goede visie hebben 
opgesteld hoe wij er voor zorgen 
dat Purmerend niet alleen nu 
maar ook in de toekomst een 
mooie en leefbare stad blijft. 
 

Fred Koot, raadslid 
 
Bomenplan 
 

en vervelende constate-
ring is dat er op een rela-

tief kort termijn veel bomen 
vervangen dienen te worden 
omdat deze aan het einde van 
hun levensduur zijn. Er bestaat 
echter wat het CDA betreft 
geen serieuze andere optie. 
 

ij vinden het belangrijk 
dat we nu investeren in 

de toekomst. Nu de boel op 
orde brengen door bomen te 
vervangen die een betere kwali-
teit hebben. En deze bomen 
vervolgens ook plaatsen op de 
juiste plekken waar zij goed tot 
hun recht komen. Dit vergt een 
serieuze investering, maar het 
is ook een belangrijk onderdeel 
van onze stad. 
 

 
 

Eveline in actie als bomen chef 
Cartoon Frank Mijntjewerf 

 

Wat het CDA betreft geeft het 
bomenplan op een eenvoudige 
wijze duidelijk inzicht in wat er 

moet gebeuren en waarom. Uit 
de opbouw blijkt ook duidelijk 
dat er goed over na gedacht is 
hoe we vooral op langere ter-
mijn onze bomen populatie ver-
sterken. 
 

k denk dat in het stuk ‘Visie 
Leefbare stad’ al duidelijk is 

gemaakt dat het CDA grote 
waarde hecht aan groen in onze 
stad. Want zo houden wij onze 
stad leefbaar. Het is dan welis-
waar een grote uitgave, maar 
ook een grote en wat ons betreft 
een noodzakelijk investering. 
 

Fred Koot, raadslid 
 
Nieuwe regels voor fiet-
sen in de binnenstad 
 

et centrumgebied van 
Purmerend is een voet-

gangerszone. Dit betekent 
dat het er niet is toegestaan 
om auto's te parkeren of te 
fietsen. Voor fietsers werd 
hierop een uitzondering ge-
maakt op tijden dat er werd 
geladen en gelost. Dit gaat 
nu, mede op verzoek van de 
ondernemers, veranderen. 
Omdat fietsen in de binnenstad 
voor veel overlast zorgt, mag 
dat vanaf woensdag 29 januari 
niet meer. Het centrumgebied 
blijft een voetgangersgebied. 
De uitzonderingen die daar op 
waren verdwijnen. Wel komt er 
een fietsverbinding tussen de 
Gedempte Where en Nieuw-
straat, via de Kalversteeg en 
Koestraat. Daar mogen fietsers, 
te gast, fietsen. Dit geldt de 
hele dag door en alleen voor 
fietsers. Snorfietsen en brom-
fietsen zijn niet toegestaan. De 
route Koestraat/Kalversteeg kan 
zo alsnog gebruikt worden om op 
de fiets de stad te doorkruisen. 
Door de inrichting en breedte van 
de weg, leent deze route zich 
goed voor het combineren van 
fietsers met voetgangers. 
 

Ter inzage 
egin vorig jaar heeft dit 
voorstel ter inzage gelegen 

op het stadhuis. Een aantal 
inwoners heeft toen op het 
voorstel gereageerd. Op basis 
daarvan zijn de regels aange-
past. Er werden zorgen geuit 
waar naar de gemeente heeft 

geluisterd. Dit gaat met name 
over mensen die slecht ter been 
zijn. Bij aantoonbare medische 
noodzaak is een ontheffing van 
het fietsverbod aan te vragen. 
 

 

 
Fietsers te gast in de Kalversteeg en Koestraat 

 

Ontheffing 
ij medische noodzaak is 
een ontheffing aan te vra-

gen. Deze kan per brief worden 
aangevraagd bij het team Ver-
gunningen, Beleid en Advies. 
Een aanvraag doen kan ook per 
e-mail naar APV@purmerend.nl. 
Hiervoor is een bijgevoegde 
doktersverklaring nodig waaruit 
een medische noodzaak blijkt. 
De ontheffing wordt verleend 
voor een periode van 5 jaar. 
Daarna kan verlenging worden 
aangevraagd wanneer de medi-
sche noodzaak nog aan de orde 
is. Het legestarief voor 2020 
bedraagt € 46,20. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 
Mededelingen v/h bestuur 
 

Terug in Purmerend 
 Dhr. H.N.G. Brinkman, 

Wales 19, 1448 Purmerend 
 

Nieuw lid 
 Dhr. L.W. Dolopei,  

Henry Dunantstraat 169, 
1443 GD Purmerend 

 

Kopij voor het julinummer voor 
26 juni 2020 sturen naar 

kees.paul@upcmail.nl 
 

 
Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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